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Stadsbyggnadsnämnden 2023-04-26

Ärende 10: Planprogram för Klagshamn (Pp6055)

Vänsterpartiet tycker att det finns många positiva och spännande aspekter med
planprogrammet som presenterades för stadsbyggnadsnämnden under sammanträdet idag. Vi
tycker det är på tiden att Malmö stad äntligen planerar för ett lokalt centrum i Klagshamn, vilket
kan öka servicen och närheten till många viktiga funktioner för klagshamnsinvånarna. Vi tycker
också att det är mycket positivt för mer natur/park i Klagshamn.

Däremot anser Vänsterpartiet att samrådsförslaget för planprogram (Pp6055) för Klagshamn
har för låga ambitioner i fråga om täthetsgrad, blandad stadsbebyggelse och bevarandet av
jordbruksmark. Att bevara jordbruksmark handlar lika mycket om att bevara naturvärden, som
att säkra en hållbar livsmedelsproduktion. Även om Vänsterpartiet självklart förstår människors
längtan efter att få rå om sin egen täppa är det inte hållbart att med dagens kunskapsläge om
vad den minskade jordbruksmarken kan få för konsekvenser, fortsätta planera för friliggande
villor på bördig jordbruksmark. För att Vänsterpartiet eventuellt ska kunna ställa sig bakom
planprogrammet för Klagshamn i ett senare skede behöver därför jordbruksmarken som
ianspråktas för bebyggelse i planprogrammet minska kraftigt. För att förslaget fortfarande ska
tillföra Klagshamn ett stort antal bostäder vill Vänsterpartiet även att det i det fortsatta arbetet
arbetas in en högre täthetsgrad för bostadsbebyggelse i form av flerbostadshus, vilket också
tillför kvaliteter till byn som idag domineras av enfamiljshus.
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